
“Els ajuntaments tenim limitacions” 

Remarca que s’han de poder destinar els romanents a incentivar l’economia local i a 

emergències socials 

Destaca la professionalitat dels treballadors del geriàtric de titularitat municipal 

 

Robert Mundet va ser escollit alcalde el maig de l’any passat, fruit d’un acord de Junts i el 

PSC AJ. DE CASSÀ. 

Prioritats 

Dijous hi ha ple ordinari. Segons assenyala Mundet, hi ha la intenció en les properes setmanes 

d’asseure’s amb l’oposició per arribar a un acord. “Presentarem una bateria de propostes per 

incentivar el comerç, d’ajuda als autònoms, des del punt de vista social...” L’alcalde recorda les 

limitacions pressupostàries: “Ara és el moment de posar les prioritats.” 

G. BUSQUETS ROS - CASSÀ DE LA SELVA 

En aquesta entrevista, l’alcalde cassanenc recorda que en aquest moment els veïns no s’han 

de relaxar. 

Com ho està vivint com a alcalde en el seu primer any de mandat? 

És una situació molt complicada. Els ajuntaments l’únic que podem fer és defensar-nos 

d’aquest virus i fer que les instruccions que es donen es compleixin. I ara l’important és que la 

gent no es relaxi; seria un gran error. Si algú es pensava que els ajuntaments, pel fet de tenir la 

porta tancada, no fèiem res, s’equivocava. De feina i de maldecaps n’hi ha molts. Són les car-

tes que tenim i és amb el que hem de jugar. 

 



Com és el seu dia a dia? 

Vinc al consistori a quarts de vuit del matí i fins a quarts de quatre, cada dia. A la tarda tenim 

reunions amb els regidors. S’han intensificat. Sembla que l’administració s’hagi aturat, però al 

contrari, estem planejant moltes coses i quan es pugui mirarem de tirar-ho endavant. 

Què en pensa, de la moció de la Diputació que insta l’Estat a anul·lar el control econòmic 

dels ajuntaments? 

Els ajuntaments hem fet els deures, tal com ens demanava la llei de transparència i de reducció 

d’endeutament. Tots estem més o menys sanejats. I si fas la liquidació de l’any anterior i el 

romanent és positiu, vista la situació d’excepcionalitat, has de poder tenir una mica de màniga 

d’ampla i poder-lo utilitzar per incentivar temes econòmics i socials. És de sentit comú. Les cir-

cumstàncies fan canviar les prioritats i els ajuntaments som l’administració més propera al ciu-

tadà; hem de tenir aquest marge de moviment. 

Quina ha estat la prioritat a Cassà en aquesta crisi? 

La residència geriàtrica de titularitat municipal, amb més de 80 residents i 60 treballadors. I 

hem intentat de totes totes que no hi entrés el virus. I això és en part esforç dels empleats, però 

també sort perquè el virus és de molt fàcil contagi. Vull destacar la professionalitat dels treballa-

dors de les residències, porten molta càrrega d’hores i fan molta feina. Són residents amb 

molta dependència. Dels tests fets divendres, actualment a la residència de Cassà hi ha dos 

casos, que estan aïllats. No saps de quina manera es produeix el contagi. El personal és el 

mateix i les mesures d’higiene són molt estrictes i el seguiment amb els familiars es fa a través 

de les noves tecnologies. Al municipi hi ha 45 positius confirmats i 102 negatius. 

El voluntariat ha enfortit el vincle amb el municipi? 

La solidaritat ha tornat a sortir. Des de l’Ajuntament, Serveis Socials ha fet un seguiment 

exhaustiu de tots els veïns de més de setanta anys. Hi ha hagut un increment del nombre de 

persones que han demanat ajut. 

Com es gestionarà el després? 

Estem vivint en una incertesa que no ens pot posar fites gaire llunyanes. Ja en parlarem, de si 

podem fer les fires i festes majors al setembre. I pel que fa a la reactivació econòmica, crec que 

patirem. Haurem d’intentar trobar tots els mitjans possibles per ajudar des del punt de vista 

econòmic, social, cultural i esportiu. Els ajuntaments no tenim un pressupost per solucionar tots 

els problemes. Tenim limitacions. Aquest país depèn en excés del turisme i aquest sector 

econòmic arrossega la resta. 

 

 



Ha afectat la indústria surera? 

Ha continuat treballant. Però ningú et diu que el raïm que es cull a finals d’agost o principis de 

setembre es podrà recollir tot. Promoció Econòmica està recollint dades, d’empreses que han 

fet ERTO, reunions amb botiguers... 
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